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PROTOKÓŁ NR 8/24  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 23 grudnia 2024 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pan Sebastian Jasiński    - przewodniczący komisji  

2. Pan Piotr Kędzia    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk   - członek komisji  

4. Pan Dariusz Ceglarski   - członek komisji 

5. Pan Łukasz Dybka     - członek komisji  

6. Pani Joanna Kałdońska   - członek komisji 

7. Pan Marek Kieler   - członek komisji  

8. Pani Jolanta Mitka   - członek komisji    

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pani Beata Korczewska   - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

       Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

2. Pani Iwona Wieteska   - z-ca Kierownika Powiatowego Zarządu 

       Dróg w Wieluniu (PZD) 

3. Pani Karolina Poniewiera  - p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji,  

       Transportu i Dróg w/m 

4. Pani Bożena Krej   - Naczelnik Wydziału Edukacji w/m 

5. Pani Emilia Jędrzejewska    - Kierownik Oddziału Inwestycji i Rozwoju w/m  

6. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu 

 

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie VIII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VII posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu  

w 2024 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Wieluński oraz warunki i sposób ich przyznawania.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP  

w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków – dot. inwestycji pod nazwą: „Konserwacja ołtarza pw. Ofiarowania 

NMP z kościoła pw. Bożego Ciała w Wieluniu – 3 etap”. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia dotacji dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków –  

dot. inwestycji pod nazwą: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu 

Taczanowskich”.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Św. Filipa i Jakuba Ap.  

w Skomlinie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 
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zabytków - dot. inwestycji pod nazwą: „Prace konserwatorskie oraz 

restauratorskie dotyczące stalli południowych z prezbiterium kościoła  

pw. Św. Filipa i Jakuba Ap. w Skomlinie”.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

14. Zaopiniowanie autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego 

na lata 2025-2036. 

15. Zaopiniowanie autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2025. 

16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2024.  

17. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy 

komisji Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2024. 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2025.  

19. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

20. Zamknięcie VIII posiedzenia komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie VIII posiedzenia komisji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji otworzył  

VIII posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu. 

Przedświątecznie powitał wszystkich obecnych. 
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności poinformował, że na 8 członków komisji obecni są wszyscy. Stwierdził 

prawomocność obrad.  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poinformował,  

że proponowany porządek obrad członkowie komisji otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o posiedzeniu. Następnie w związku z dodatkowym materiałem, 

który został zamieszczony na panelu sesja.pl, zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad pod numerem 6 punktu: „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie Pątnów prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4517E 

Morzykobyła-Grębień - na odcinku do drogi krajowej nr 43”. Poddał pod głosowanie 

wprowadzenie ww. punktu do porządku. 

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) wprowadziła do porządku obrad punktu  

pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

powierzenia Gminie Pątnów prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4517E Morzykobyła-Grębień - na odcinku  

do drogi krajowej nr 43” (głosowało 8 członków komisji).  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poinformował, że  

w związku z wprowadzeniem do porządku nowego punktu, kolejne punkty ulegną 

przesunięciu o jeden. Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz  

z wprowadzoną zmianą.  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą 

(głosowało 8 członków komisji). 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie VIII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VII posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu  

w 2024 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

Gminie Pątnów prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

zarządu drogą powiatową nr 4517E Morzykobyła-Grębień - na odcinku do drogi 

krajowej nr 43. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Wieluński oraz warunki i sposób ich przyznawania.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP  

w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków – dot. inwestycji pod nazwą: „Konserwacja ołtarza pw. Ofiarowania 

NMP z kościoła pw. Bożego Ciała w Wieluniu – 3 etap”. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia dotacji dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na 
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Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków –  

dot. inwestycji pod nazwą: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu 

Taczanowskich”.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Św. Filipa i Jakuba Ap.  

w Skomlinie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków - dot. inwestycji pod nazwą: „Prace konserwatorskie oraz 

restauratorskie dotyczące stalli południowych z prezbiterium kościoła  

pw. Św. Filipa i Jakuba Ap. w Skomlinie”.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

15. Zaopiniowanie autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego 

na lata 2025-2036. 

16. Zaopiniowanie autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2025. 

17. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2024.  

18. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy 

komisji Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2024. 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2025.  

20. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

21. Zamknięcie VIII posiedzenia komisji. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z VII posiedzenia komisji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poinformował,  

że protokół z VII posiedzenia komisji został udostępniony radnym na panelu sesja.pl, 

jest również wyłożony do wglądu. Zapytał czy są uwagi do jego treści. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu nr 7/24. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół nr 7/24 (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego  

wg algorytmu w 2024 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są pytania 

do przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Marek Kieler – członek komisji zapytał czy zwiększyły się środki 

PFRON w porównaniu do lat poprzednich. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że  

z uwagi na to, iż zaczęły już funkcjonować dwa WTZ, algorytmy z automatu są 

wyższe. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji korzystając z okazji zapytał czy 

PCPR otrzymało też pomieszczanie na dole budynku. Dodał, że wie, że Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna pomieszczenie dostała. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że 

PCPR posiada na dole budynku trzy pomieszczania, gdzie są obsługiwane osoby  

z niepełnosprawnością. Poinformowała, że dodatkowo dyrekcja przygotowuje się do 

windy, są wstępne projekty, czekają na środki z PFRON, żeby można było to 

zorganizować. Wtedy byłaby dostępność do całego budynku. 
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Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu 

wieluńskiego wg algorytmu w 2024 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

powierzenia Gminie Pątnów prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4517E Morzykobyła-

Grębień - na odcinku do drogi krajowej nr 43. 

 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poprosił Panią Iwonę 

Wieteskę – z-cę Kierownika PZD w Wieluniu o omówienie projektu uchwały  

w ww. sprawie.   

Pani Iwona Wieteska – z-ca Kierownika PZD w Wieluniu omówiła projekt 

ww. uchwały. Wskazała, że zmiana dotyczy nazwy zadania w treści uchwały,  

tzn. zamiast przebudowy drogi jest rozbudowa.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie Pątnów prowadzenia zadań publicznych 

Powiatu Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4517E Morzykobyła-

Grębień - na odcinku do drogi krajowej nr 43 (głosowało 8 członków komisji). 
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Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poprosił Panią 

Karolinę Poniewiera o omówienie projektu uchwały w ww. sprawie. 

  Radny Marek Kieler – członek komisji zapytał co zostało zmienione. 

  Pani Karolina Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w/m podała, że została dodana jedna nowa linia Wieluń – Toplin  

i Wieluń – Ostrówek, trzy, bądź dwie linie zostały zmienione, pozostałe linie są bez 

zmian. Poinformowała, że jest zgoda Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego na wniosek 

o objęcie w roku 2025 dopłatą 20 linii, wpłynęło w tej sprawie pismo, pozostaje 

podpisanie umowy.   

  Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał jakimi kryteriami 

kierowano się uzgadniając, tworząc trasy, czy to jest petycja mieszkańców, czy to są 

zapotrzebowania od wójtów.  

  Pani Karolina Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w/m odpowiedziała, że zapotrzebowania mieszkańców. 

Poinformowała, że był wniosek od uczniów do Naczelnika Wydziału Edukacji, dlatego 

jest linia Wieluń – Toplin. Wpłynął również wniosek do PKS jeśli chodzi o Ostrówek.  

  Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wyraził przekonanie, że wnioski 

są weryfikowane.  

  Pani Karolina Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w/m odpowiedziała, że wnioski są weryfikowane głównie przez 

PKS.  

  Radny Łukasz Dybka – członek komisji uzupełniając poinformował, że prosił 

Pana Starostę, żeby interweniował do PKS-u o dodatkowy autobus na linii Toplin – 

Wieluń, dlatego że autobus, z którego korzysta młodzież szkolna jest przepełniony. 

Podał, że już w Skomlinie młodzież wsiadała na „przednią szybę”, w niektóre dni 

kierowca nie miał możliwości zabrania wszystkich osób.  

  Pani Karolina Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w/m dodała, że na linii Wieluń – Toplin został dodany jeszcze 
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dodatkowy autobus, który będzie odjeżdżał z Wielunia o późniejszej godzinie, około 

godziny 17.00. 

  Radny Łukasz Dybka – członek komisji podał, że ostatni autobus szkolny  

z Wieluniu w tym kierunku odjeżdżał o godzinie 15.40. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego (głosowało 8 członków komisji).  

  Radny Marek Kieler – członek komisji dopytał czy stawka się zmieniła. 

  Pani Karolina Poniewiera – p.o. Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w/m odpowiedziała, że stawka się nie zmieniła, wynosi 3 zł. 

Pkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Wieluński oraz warunki i sposób ich przyznawania. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji o omówienie projektu 

uchwały poprosił Panią Bożenę Krej – Naczelnika Wydziału Edukacji w/m. 

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m omówiła 

przedmiotową uchwałę.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

pytania. Udzielił głosu radnemu Ceglarskiemu. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji odnosząc się do § 2 pkt 2, który 

stanowi, że ilekroć w Regulaminie jest mowa o nauczycielu - należy przez to 

rozumieć nauczyciela zatrudnionego w wymiarze co najmniej ½ obowiązkowego 

wymiaru zajęć, zapytał czy dotyczy to każdego rodzaju umowy o pracę, umowy 

zlecenia, czy jeśli nauczyciel z innej szkoły jest na zastępstwo, ale w sumie pracując 
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we wszystkich szkołach powiatowych ma ½ etatu, przysługuje mu to świadczenie 

zdrowotne, czy tylko nauczycielowi zatrudnionemu w minimalnym wymiarze ½ etatu 

w jednej placówce oświatowej, dla której organem prowadzącym jest powiat. 

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m wyjaśniła, że dotyczy 

to nauczyciela, który będzie miał ogólnie ½ etatu w placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Wieluński. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji dopytał czy bez względu na 

formę zatrudnienia. 

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m odpowiedziała, że 

tak.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji następnie cytując § 4 ust. 2  

pkt 1 Regulaminu zapytał Panią Naczelnik, co rozumie przez „aktualne 

zaświadczenie lekarskie”, bo stwierdzenie: „aktualne” jest pojęciem ogólnym  

i pozostawia szerokie pole do interpretacji. Zapytał czy nie warto byłoby ten zapis 

doprecyzować i wskazać, że np. nie starsze niż 3 miesiące, czy nie starsze niż pół 

roku.  

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m powiedziała, że 

można ten zapis doprecyzować.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji dalej zapytał, jakimi kryteriami 

będzie kierował się Zarząd Powiatu, który będzie przyznawał to świadczenie, bo np. 

może się okazać, że ktoś z Zarządu sobie wymyśli, że jednemu nauczycielowi 

przyznane zostanie 100%, a drugiemu 10%. Zwrócił uwagę, że w Regulaminie  

te kryteria nie zostały określone. 

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m wyjaśniła, że nie 

można takich kryteriów uwzględnić, ponieważ to byłoby wykroczenie poza delegację 

zawartą w art. 72 ustawy Karta Nauczyciela. Podała, że zgodnie z ww. artykułem 

organ prowadzący powinien określić rodzaj świadczenia, warunki i sposób 

przyznawania środków w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. Wskazała, że  

z orzecznictwa wynika, że uchwały, w których zastały wpisane takie elementy, są 

uchylane.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał czy nie pozostawia się 

zbyt dużej dowolności Zarządowi w przydzielaniu tych środków, skoro w Regulaminie 

nie ma żadnych kryteriów. Zapytał, na jakiej zasadzie Zarząd będzie podejmował 

decyzję o przyznaniu lub odmowie przyznania świadczenia.  
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Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m odpowiedziała, że 

nie może wpisać czegoś do uchwały, co potem będzie uchylone. Powiedziała, że 

ewentualnie później będzie można wewnętrznie przyjąć jakieś wytyczne. 

Doprecyzowała, że myśli o wytycznych wydziałowych, jak będzie dana osoba 

opracowywać wniosek o przyznanie świadczenia, analizować dokumentację, która 

została złożona.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy Zarząd Powiatu nie 

powinien wypracować kryteriów na podstawie, których będzie taką pomoc 

przyznawać.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji powiedział, że wystarczyłoby 

dopisać, że wysokość przyznanego świadczenia zależy od poniesionych kosztów  

i posiadanych przez powiat środków, oraz że świadczenia przydzielane są 

proporcjonalnie do wydanych środków.  

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m oświadczyła, że nie 

można zawrzeć takich zapisów. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji stwierdził, że dla niego ten 

Regulamin jest nie do przyjęcia, bo nie ma w nim żadnych kryteriów.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił uwagę, że później 

jeżeli radny chciałby się dowiedzieć komu pomoc została przyznana a komu nie, to 

też nie może się dowiedzieć, bo blokuje go RODO.   

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Piotrowi Kędzi.  

Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji odniósł się do 

zgłoszonej uwagi dotyczącej aktualnego zaświadczenia lekarskiego o chorobie  

(§ 4 ust. 2 pkt 1 i 2 Regulaminu). Wskazał, że pomoc zdrowotna ma charakter 

refundacji bezzwrotnej, a więc za koszty poniesione wcześniej. Zwrócił uwagę na 

brzmienie § 4 ust. 2 pkt 2: „dowody potwierdzające poniesione koszty leczenia 

(faktury, rachunki) za okres maksymalnie 12 miesięcy poprzedzających dzień 

złożenia wniosku o przyznanie pomocy zdrowotnej”. Powiedział, że w jego 

rozumieniu jest to zaświadczenie, które potwierdzać będzie, że wnioskodawca 

przebył chorobę, a wskazany okres 12 miesięcy będzie terminem, w którym będzie 

musiał udowodnić, że to zaświadczenie jest aktualne. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji powiedział, że w jego ocenie 

warto byłoby doprecyzować ten zapis.  
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Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji odnosząc się do 

sprawy dotyczącej kwestii kryteriów zwrócił uwagę na brzemiennie art. 72 ustawy 

Karta Nauczyciela zgodnie, z którym organ prowadzący musi ustalić warunki i sposób 

przyznawania świadczenia. Podkreślił, że nie ma delegacji ustawowej do określenia 

kryteriów. Powiedział, że sądzi, że wnioski będą rozpatrywane w sposób odpowiedni 

i jeżeli ktoś poniesie wysokie koszty, to odpowiednio wysokie, bezzwrotne 

świadczenie będzie dla niego przeznaczone.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poruszył kwestię wyboru 

lekarza specjalisty. Wskazał, że wizyta np. u neurologa w Łodzi kosztuje 700 zł,  

a u neurologa w Sieradzu 200 zł. Zapytał czy w tym zakresie nie powinno być 

rozgraniczeń, bo on gdyby wiedział, że będzie miał zwrócone koszty, wybrałby 

lekarza z „górnej półki”.  

Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji zapytał radnego czy 

można choremu zasugerować żeby udał się do lepszego, droższego lekarza.  

Powiedział, że każdy wybiera takiego lekarza, który jest dostępny, ewentualnie do 

którego ma dostęp.  

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m zaznaczyła, że organ 

nie ma do tego uprawnienia.  

Radna Jolanta Mitka – członek komisji zapytała ilu nauczycieli w ubiegłym 

roku złożyło wnioski, a ilu dostało świadczenie.  

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m odpowiedziała,  

że wszyscy dostawali, w tym momencie nie jest w stanie podać dokładnej liczby, to 

były znikome ilości, po 5 osób, to zależy. Wyjaśniła, że wcześniej były powoływane 

komisje w szkołach i placówkach, ale to jest przekroczeniem uprawnień, nie powinno 

tak być. Po drugie: nie powinno być tak, że te środki są w planach finansowych szkół, 

wysokość odpisu na ten cel może określić jedynie uchwala budżetowa. Z tego 

powodu został opracowany ww. Regulamin.   

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Kielerowi.  

Radny Marek Kieler – członek komisji powiedział, że wiele osób, w tym 

nauczyciele, są dodatkowo ubezpieczeni w firmach prywatnych i będą posiadać 

refundację z prywatnego ubezpieczenia i jeszcze powiat będzie dokładał tym 

osobom.  
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Radny Łukasz Dybka – członek komisji podkreślił, że nie można 

nauczycielom tego zabronić. 

Radny Marek Kieler – członek komisji powiedział, że jest dużo firm 

prywatnych, które oferują takie refundacje. Jako przykład podał PZU Życie. 

Stwierdził, że jeden nauczyciel, który ubezpiecza się dodatkowo, otrzyma podwójnie 

wspomożenie, a drugi nie będzie miał wcale tego ubezpieczenia, bo jego stan 

majątkowy nie pozwala na to żeby się ubezpieczyć na określoną sumą. Powiedział, 

że nie wie czy jest to możliwe, ale warto się zastanowić nad tym, żeby nie dochodziło 

do takich sytuacji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał, czy organ 

jest w stanie zweryfikować czy dany nauczyciel posiada takie ubezpieczenie, bo to 

jest prywatna sprawa. 

Radny Marek Kieler – członek komisji odpowiedział, że to są środki 

publiczne i w każdym momencie można wystąpić z zapytaniem do określonej 

instytucji. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwracając się do 

przewodniczącego komisji, zapytał czy uchwała w przedmiotowej sprawie musi być 

podjęta na sesji w dniu 30 grudnia. Stwierdził, że sprawa jest skomplikowania  

i w kwestii zgłoszonych uwag powinna być opinia radcy prawnego.  

Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji ad vocem 

wypowiedzi radnego Kielera powiedział, że najprawdopodobniej nauczyciele są 

ubezpieczeni na życie w ramach grupowego ubezpieczenia. Po drugie indywidualną 

sprawą jest, jeżeli nauczyciel dodatkowo ubezpieczy się na życie, ponosząc kolejną 

składkę. Podał, do wiadomości wszystkich radnych, że życie jest bezcenne  

i w przypadku ubezpieczenia na zdrowie i życie, zadziała zasada kumulacji 

świadczeń. Jeśli osoba ubezpieczona zostanie poszkodowana, ma szansę na to, że 

otrzyma kilka różnych odszkodowań. Czym innym są ubezpieczenia majątkowe 

(komunikacyjne, nieruchomości) –  w tym przypadku zasada kumulacji świadczeń nie 

występuje. Zgłaszając szkodę trzeba złożyć oświadczenie: czy Pan/Pani korzystał już 

ze wsparcia innego towarzystwa. Podkreślił, że Zarząd Powiatu, Rada Powiatu  

w omawianej sprawie nie mają podstaw żądania informacji na temat tego gdzie dana 

osoba jest ubezpieczona i z jakiego tytułu. 

Radny Marek Kieler – członek komisji wskazał, że można dopisać  

w § 4 ust. 2 pkt 2 Regulaminu, że nauczyciel dołącza do wniosku oświadczenie 
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odnośnie tego czy korzystał z dostępnego na rynku ubezpieczeniowym wsparcia, 

odszkodowania ze względu na przebytą chorobę.  

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m oświadczyła, że nie 

można takiego warunku wpisać, skoro zgodnie z ustawą Karta Nauczyciela należy 

się taka pomoc.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

radnemu Ceglarskiemu.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji nawiązując do RODO, zapytał 

ile osób będzie zapoznanych ze stanem zdrowia wnioskującego, czy wszyscy 

członkowie Zarządu, czy tylko komórka merytoryczna opracuje materiał i przekaże 

informację zbiorczą. Zwrócił uwagę na dane wrażliwe zawarte we wniosku.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji zwrócił uwagę, że członków 

Zarządu Powiatu obowiązuje RODO. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wskazując na zasadę: „need for 

know - wiedzieć tylko to co niezbędne” zapytał, czy Zarząd potrzebuje takich 

informacji. Powiedział, że w jego opinii nie, ale w przedłożonym Regulaminie nie jest 

to ujęte.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji podkreślił, że Zarząd Powiatu 

podejmuje decyzję. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji powiedział, że jest też 

domniemanie tego, że pracownik merytoryczny, który opracowuje dokumenty jest 

kompetentny i przekaże Zarządowi odpowiedni materiał. Stwierdził, że z uwagi na 

dane wrażliwe, powinno to zostać uregulowane.  

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m wskazała na 

rozstrzygnięcie dotyczące uchwały, do której załącznikiem był wniosek o przyznanie 

pomocy. Podała, że zostało to zastrzeżone i tym sposobem w przedłożonym 

Regulaminie takiego wniosku nie ma. Poinformowała, że taki wniosek zostanie 

opracowany, będzie wzór, który będzie stanowił pomoc dla osoby składającej 

wniosek. Wskazała również, że było zastrzeżenie dotyczące oświadczenia  

o dochodach i klauzuli informującej, że w przypadku podania fałszywych danych, 

wnioskujący będzie poddany karze. Powiedziała, że to wszystko jest za każdym 

razem uchylane. Odnosząc się do pytania radnego odpowiedziała, że dostęp do 

danych na pewno będzie miał pracownik z wydziału, który będzie miał upoważnienie, 

natomiast jeżeli chodzi o członków Zarządu, to tę kwestię omówi z inspektorem 
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ochrony danych, bo może być tak, że wniosek będzie opracowany tylko i wyłącznie 

przez upoważnionego pracownika wydziału i Zarząd Powiatu otrzyma informację na 

ten temat, ale z drugiej strony członkowie Zarządu są obowiązani do zachowania 

tajemnicy i mogą też nie zgodzić się z informacją przedłożoną przez wydział i żądać 

uzupełnienia.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zgodził się z radnym 

Ceglarskim, jednocześnie stwierdził, że w jego ocenie Zarząd Powiatu, który jest 

objęty tajemnicą RODO, powinien mieć w tej kwestii władność, możliwość kontroli  

i weryfikacji. Powiedział, że nie chciałby zamykać tego do decyzji jednego 

pracownika.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji powiedział, że można to 

sprowadzić do tego, że np. Zarząd Powiatu nie otrzymuje pełnej dokumentacji, tylko 

informację opracowaną przez wydział, a dopiero w przypadku wątpliwości będzie 

mógł się z nią zapoznać. Ponownie zapytał ilu pracowników i czy cały skład Zarząd 

będzie miał wgląd do dokumentów.  

Pani Bożena Krej – Naczelnik Wydziału Edukacji w/m odpowiedziała, że na 

pewno będzie tylko jeden pracownik. Zakomunikowała, że w jej opinii Zarząd 

powinien być zapoznany. Podała, że będzie opracowany materiał, ale jeżeli członek 

Zarządu będzie chciał zapoznać się z dokumentami, bo nie będzie do końca zgadzać 

się z tym co dany pracownik opracuje, to będzie mógł skorzystać z tego prawa.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji stwierdził, że to są tylko słowa, 

nigdzie to nie jest unormowane. Zaproponował, aby jeszcze raz przemyśleć  

i przepracować ww. Regulamin.  Z uwagi na szereg wątpliwości złożył wniosek, aby 

wydanie opinii w przedmiotowej sprawie odłożyć na następne posiedzenie.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poprosił  

o doprecyzowanie wniosku.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wskazał na dwie podstawowe 

sprawy, a mianowicie kryteria przyznawania świadczeń i RODO. 

Radny Marek Kieler – członek komisji poprosił o wyjaśnienie czy można 

żądać od wnioskodawcy oświadczenia na temat tego czy korzystał z innych form 

pomocy. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji precyzując poprosił  

o wyjaśnienie czy można ograniczyć pomoc, jeśli na tę samą jednostkę chorobową 

nauczyciel uzyskał jakiekolwiek inne dodatkowe środki. 
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Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji zaproponował, aby 

przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały. 

Powiedział, że jeśli opinia komisji będzie negatywna, temat wróci do Pani Naczelnik.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji w związku z sugestią radnego 

Kędzi wycofał wniosek.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji w związku  

z wycofaniem wniosku przez radnego Ceglarskiego, złożył wniosek o uwzględnienie 

uwag i wątpliwości zgłoszonych w takcie rozpatrywania projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół  

i placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat Wieluński oraz warunki  

i sposób ich przyznawania, a mianowicie: 

1. doprecyzowanie § 4 ust. 2 pkt 1): „aktualne zaświadczenie lekarskie o chorobie” 

poprzez rozszerzenie zapisu o treść: „aktualne zaświadczenie lekarskie  

o chorobie nie starsze niż ….” (np. 6 miesięcy);  

2. jakimi kryteriami będzie kierował się Zarząd Powiatu podejmując decyzję  

o przyznaniu i wysokości świadczenia;   

3. czy można ograniczyć przyznanie świadczenia, jeśli na tę samą jednostkę 

chorobową nauczyciel uzyskał jakiekolwiek inne dodatkowe środki; 

4. ile osób będzie upoważnionych do zapoznania ze stanem zdrowa 

wnioskującego, czy wszyscy członkowie Zarządu Powiatu, czy tylko komórka 

merytoryczna, która przekaże Zarządowi Powiatu opracowany materiał,  

i odroczenie głosowania nad projektem przedmiotowej uchwały na następne 

posiedzenie komisji. Poddał pod głosowanie ww. wniosek.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w wyniku 

głosowania („za” – 6 głosów, „przeciw” – 2 głosy, „wstrzymujących się” – 0 głosów) 

postanowiła wystąpić z wnioskiem o uwzględnienie zgłoszonych uwag i wątpliwości,  

i odroczenie głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński oraz warunki i sposób ich przyznawania, na następne posiedzenie komisji 

(głosowało 8 członków komisji).  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu nie wydała 

opinii w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Wieluński oraz warunki i sposób ich przyznawania.  

Pkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia 

NMP w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków – dot. inwestycji pod nazwą: „Konserwacja 

ołtarza pw. Ofiarowania NMP z kościoła pw. Bożego Ciała w Wieluniu – 3 etap”. 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków – dot. inwestycji pod nazwą: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej 

w Pałacu Taczanowskich”. 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Św. Filipa  

i Jakuba Ap. w Skomlinie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków – dot. inwestycji pod nazwą: „Prace 

konserwatorskie oraz restauratorskie dotyczące stalli południowych  

z prezbiterium kościoła pw. Św. Filipa i Jakuba Ap. w Skomlinie”. 
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  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zaproponował, aby 

punkty od 9 do 11 omawiać łącznie. Następnie zapytał Panią Kierownik czy zmiana 

uchwał związana jest z przesunięciem środków. 

  Pani Emilia Jędrzejewska – Kierownik Oddziału Inwestycji i Rozwoju w/m 

odpowiedziała, że zmiana wiąże się z przesunięciem środków z roku 2024  

na rok 2025. Wyjaśniła, że w przypadku dwóch pierwszych uchwał w sprawie dotacji 

dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu i w sprawie dotacji dla 

Stowarzyszenia „TACY SAMI”, umowy zawarte z wykonawcami przewidywały termin 

płatności na rok 2025, zagrożeń nie ma. Natomiast w przypadku parafii  

w Skomlinie, w związku z wytycznymi konserwatora zabytków, termin został 

przesunięty do przyszłego roku, do końca kwietnia. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP  

w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu przedmiotowej 

uchwały.  

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej 

pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (głosowało 8 członków komisji).  

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał kto jest „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały z punktu 10.  

 

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY 
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SAMI” na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków – 

dot. inwestycji pod nazwą: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu 

Taczanowskich” (głosowało 8 członków komisji). 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały z punktu 11.  

 

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej 

pw. Św. Filipa i Jakuba Ap. w Skomlinie na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym 

się w gminnej ewidencji zabytków (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poprosił Skarbnika 

Powiatu o omówienie projektu przedmiotowej uchwały. 

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały  

w ww. sprawie. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

pytania. 

  Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał czy w związku z tym, że 

wyemitowano 4 mln zł, a deficyt wynosi ponad 5 mln zł, powiat w przyszły rok wejdzie 

z długiem na kwotę ponad 1 mln zł.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie. 

Powołując się na zmiany w budżecie udzielił wyjaśnień. 
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 Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji z uwagi na brak 

innych pytań zarządził głosowanie.   

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Pkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

Skarbnikowi Powiatu. Poprosił o omówienie zmian w budżecie oraz zmian WPF.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu oraz projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

Podał, że przedstawione przez niego zmiany będą istniały tylko dwa dni  

30 i 31 grudnia, ale jest to konieczne dla prawidłowych sprawozdań.  

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 8 członków komisji). 
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Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. Zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2024-2034 (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 15 

Zaopiniowanie autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2025-2036.  

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

Skarbnikowi Powiatu. 

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu nawiązując do podanej  

na poprzedniej komisji informacji, że nie zmieni się kwota deficytu, podał, że ulegnie 

ona zmianie o około 20 tys. zł. Wyjaśnił, z czego to wynika. Wskazał, że 

zaplanowana na lata 2024-2025 inwestycja dotycząca rozbudowy instalacji 

fotowoltaicznej dla DPS w 2024 r. miała być wykonana z pożyczki, a w roku 2025 r.  

z dotacji. Niestety w związku z tym, że wykonawcy nie uda się wykonać zadania  

i wystawić faktury, konieczne jest przeniesienie pożyczki z 2024 r. na rok 2025. Dalej 

omówił autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036 i autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie uchwalania budżetu powiatu na rok 2025. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji dopytał  

o przesunięcia związane z przebudową Oddziału Położniczo-Ginekologicznego  

w SP ZOZ w Wieluniu.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu poinformował, że w roku 2025 

cała inwestycja zmniejszana jest o kwotę 1 mln 793 tys. zł, a w 2026 r. jest 
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zwiększenie 1.993.415 zł. Podał, że jest to związane z przeniesieniem części zadań 

z 2024 r. na rok 2025, a z 2025 r. na 2026 r. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy  

te pieniądze nie są zagrożone.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że według niego 

nie, jest decyzja.  

  Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał czy Rada Powiatu 

jeszcze przed uchwaleniem budżetu może dokonywać zmian w budżecie 

planowanym na przyszły rok oraz w WPF, skoro opinia RIO dotyczy budżetu, który 

został wysłany 15 listopada, czyli przed poprawkami. 

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że może.  

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddał pod głosowanie autopoprawkę projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036. 

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036 (głosowało 8 członków komisji).  

Pkt 16 

Zaopiniowanie autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2025.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wskazując,  

że Skarbnik Powiatu omówił autopoprawki do budżetu powiatu na rok 2025  

w poprzednim punkcie, zapytał czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiaty w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę projektu uchwały 
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Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego  

na rok 2025 (głosowało 8 członków komisji). 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wskazał, że Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w opinii zwrócił uwagę, że planowany wskaźnik 

spłat zobowiązań w latach 2026-2028 jest zbliżony do dopuszczalnego limitu spłaty 

zobowiązań (różnica w wysokości od 0,21% do 0,76%). Stwierdził, że powiat ma 

bardzo mały margines na to żeby zaciągać zobowiązania, a wręcz takiego marginesu 

nie ma. Zapytał, czy Rada Powiatu nie zamyka sobie drogi do kolejnych inwestycji na 

zasadzie „po nas choćby potop”. Przypomniał, że kadencja trwa do 2029 r. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że Rada Powiatu 

może zaciągnąć więcej zobowiązań rozpisując spłatę na lata następne, a więc nie 

zamyka sobie możliwości zaciągnięcia długu. Wyjaśnił, że wskaźnik opiera się na 

spłacie wcześniej zaciągniętych zobowiązań, czyli zaciągniętych kredytów, pożyczek. 

Podkreślił, że na ten wskaźnik ogromny wpływ mają zarezerwowane środki, które 

należy uwzględnić, na potencjalne spłaty kredytu szpitala. Jeżeli szpital spłaca 

kredyt, to wskaźnik się zmniejsza. Dodatkowo wskazał, że Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej wydając opinię opierał się na projekcie budżetu, 

który był sporządzony na dzień 15 listopada, gdzie był uwzględnione obligacje  

w wysokości 10 mln zł. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2024. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy do 

przedstawionego sprawozdania są pytania, uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto 

jest „za” przyjęciem sprawozdania z realizacji planu pracy komisji. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiaty w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji 
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Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2025 (głosowało  

8 członków komisji). 

Pkt 18 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy 

komisji Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2024. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec braku uwag do 

przedłożonego projektu uchwały zarządził głosowanie. Zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2024 (głosowało  

8 członków komisji). 

Pkt 19 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2025. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał radny czy 

mają pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu  

i planów pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2025 (głosowało  

8 członków komisji). 
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Pkt 20 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji złożył życzenia 

świąteczne, zdrowia, szczęścia, powodzenia i wszystkiego dobrego w Nowym Roku 

2025.  

Radny Piotr Kędzia – z-ca przewodniczącego komisji podziękował za 

życzenia. Zdrowych, wesołych świat. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec braku 

komunikatów, oświadczeń radnych przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 21 

Zamknięcie VIII posiedzenia komisji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknął VIII posiedzenie komisji. 

 

 

protokołowała             przewodniczący komisji  

Anna Zychla                                      Sebastian  Jasiński    
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